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açıklamalarda bulundu.
Bıçak, esnaf ve sanat-

karların ekonomik sıkıntı-
larının arttığını belirterek, 
devlet destekli kredi faiz 
oranlarındaki güncelleme-
lerin büyük bir mali yük ge-
tirdiğini söyledi. Halkbank 
tarafından yapılan faiz 
oranı artışları, 2021 ve 
2022 yıllarında %7,50 faiz 
oranıyla kullandırılan kre-
dilerin %25’e kadar yük-
selmesine neden oldu. Ör-
neğin:

1 1 . 1 0 . 2 0 2 2  -  
09.10.2023 tarihleri ara-
sında kullanılan krediler 
%7,50’den %17’ye,

0 4 . 0 1 . 2 0 2 1  -  
06.06.2021 tarihleri ara-
sında kullanılan krediler 
%8,50’den %18’e,

0 7 . 0 6 . 2 0 2 3  -  
10.10.2022 tarihleri ara-
sında kullanılan krediler 
%9,50’den %21’e,

1 0 . 0 7 . 2 0 2 3  -  
06.09.2023 tarihleri ara-
sında kullanılan krediler 
%12,50’den %24’e,

0 7 . 0 9 . 2 0 2 3  -  
24.09.2023 tarihleri ara-
sında kullanılan krediler 
%15’ten %24’e,

2 5 . 0 9 . 2 0 2 3  -  
29.10.2023 tarihleri ara-
sında kullanılan krediler 
%17,50’den %25’e,

3 0 . 1 0 . 2 0 2 3  -  
12.11.2023 tarihleri ara-
sında kullanılan krediler 

%20’den %26’ya,
1 3 . 1 1 . 2 0 2 3  -  

30.11.2023 tarihleri ara-
sında kullanılan krediler 
%22,50’den %27’ye,

0 1 . 1 2 . 2 0 2 3  -  
24.12.2023 tarihleri ara-
sında kullanılan krediler 
%24’ten %28’e,

2 5 . 1 2 . 2 0 2 3  -  
31.03.2024 tarihleri ara-
sında kullanılan krediler 
%25’ten %29’a yükseltildi.

Esnafa Yapılan
Zorlamanın

Karşısındayız
Bu güncel lemelerin 

esnaf için büyük bir mali 
yük getirdiğini vurgulayan 
Bıçak, eski faiz oranlarına 
geri dönülmesi gerektiğini 
ifade etti. Dereli Esnaf 
Kredi Kooperatif Başkanlı-
ğı, Giresun Birlik Başkanlı-

ğı ve Ordu-Giresun Esnaf 
ve Sanatkarlar Kredi Ke-
falet Kooperatifleri Bölge 
Birliği nezdinde mağdur 
esnaf adına ilgili makam-
lara başvurular yapıldığı-
nı belirtti.

Talebimiz: Adil ve 
Makul Faiz Oranları
Esnafın mali yükünü 

hafifletmek için adil ve 
makul faiz oranlarına ihti-
yaç duyulduğunu belirten 
Bıçak, hükümet yetkilile-
rine taleplerini ilettiklerini 
söyledi. Ekonomik zor-
luklar içinde esnaf ve sa-
natkarların yanında ol-
maya devam edecekleri-
ni belirterek, tüm esnaf ve 
sanatkarların bu dönemi 
en az zararla atlatmasını 
temenni etti. 

(Sabri Yücel)

Dereli Şoförler ve Oto-
mobilciler Esnaf Odası 
Başkanı Yılmaz Bıçak, 
son dönemde yaşanan 
ekonomik zorluklar ve 
kredi faiz oranlarındaki ar-
tışlar hakkında önemli 
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19 Mayıs Atatürk’ü 
Anma, Gençlik ve Spor 
Bay ra mı, De re li 'de 
büyük bir coşkuyla kut-
landı. Etkinlikler, Atatürk 
büstüne çelenk konul-

masıyla başladı. Bando 
eşliğinde gerçekleştirilen 
kortej yürüyüşü ve Dereli 
Anadolu Lisesi'nde dü-
zen le nen prog ram la 
devam etti.

Yoğun katılımın oldu-
ğu programda, folklor ve 
spor gösterileri yapıldı, şi-
irler okundu ve müzikler 
seslendirildi. Programın 
sonunda, çeşitli yarışma 

ve müsabakalarda dere-
ceye giren öğrencilere he-
diyeleri takdim edildi.

Kutlamalara Kayma-
kam Mehmet Fatih Kesti-
oğlu, Belediye Başkanı 
Kazım Zeki Şenlikoğlu, 
protokol üyeleri, kurum 
amirleri, siyasi parti tem-
silcileri, STK temsilcileri, 
öğrenciler, öğretmenler 
ve çok sayıda vatandaş 
katıldı. Dereli, 19 Mayıs 
coşkusunu hep birlikte ya-
şadı. 

(Hakan Akbaş)

Dereli Şoförler Odası Başkanı Yılmaz Bıçak'tan
Ekonomik Sıkıntılar Hakkında Açıklama

“Esnaflarımızın Yanıdayız”

Dereli'de 19 Mayıs Coşkusu

Engelli Bireylere Alkış Yağmuru

Müdür Türedi, Başkan
Şenlikoğlu'nu Ziyaret Etti

112 Acil Çağrı Merkezi 
Müdürü Mustafa Türedi, 
Dereli Belediye Başkanı 
K. Zeki Şenlikoğlu'nu ma-
kamında ziyaret etti. Ziya-
ret sonrası Başkan Şenli-
koğlu, "112 Acil Çağrı Mer-
kezi Müdürü Sayın Musta-
fa Türedi beyefendiye 
nazik ziyaretinden dolayı 
çok teşekkür ederim" 
dedi. 

(Pınar Okumuş)

(Haber: Namık Baltaoğlu)Gi resun, Dere li ve 
Keşap Engelli Bakım Mer-
kezleri, Engelliler Haftası 
kapsamında anlamlı bir kut-
lama programı düzenledi. 
Program, Giresun İl Özel 
İdaresi Binası Çotanak 
Konferans Salonu'nda ger-
çekleşti.

Katılımcılar arasında Gi-
resun Vali Yardımcısı Meh-
met Fatih Ya kı noğ lu, 
Keşap Kaymakamı Nurul-
lah Cemil Erciyes, Aile ve 
Sosyal Hizmetler İl Müdürü 
Mustafa Modaoğlu ve da-
vetliler yer aldı. Dereli En-
gelli Bakım Merkezi Mehte-
ran Birliği'nin karşılama tö-
reni, etkinliğe renk kattı.

Programda Giresun 
Özel Engelli Bakım Merke-
zi Müdürü Gülseren Kesik, 
açılış konuşmasını yapa-

rak engelli ve yaşlı bakım 
hizmetlerinde yaptıkları ça-
lışmaları anlattı. Kesik, Gi-
resun'da beş bakım mer-
kezi ile hizmet verdiklerini 
ve 464 kişilik yatak kapasi-
tesine ulaştıklarını belirtti.

Etkinlikte engelli birey-

ler, Kafkas yöresine ait Ga-
vallı oyunu, Giresun yöre-
sinin Çandır Tüfekli Oyun 
Havası ve çeşitli dans gös-
terileri sundu. Mardin yöre-
sine ait Reyhanlı oyunu da 
sahnelendi.

Engelli bireylerin piya-

no resitalleri ve şarkı per-
formansları büyük beğeni 
topladı. Program sonun-
da engelli bireylere diplo-
maları verildi ve etkinlik, 
Yener Türk'ün protokol 
üyelerine çiçek sunması 
ile sona erdi.
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Milli Eğitim Bakanlığı Din Öğretimi Genel Mü-
dürlüğü tarafından yürütülen SADÂ Kültür Sanat 
ve Edebiyat Programı kapsamında, Giresun 
İmam Hatip Ortaokulu'nda "Gönül Penceresinden 
Nağmeler" projesiyle oluşturulan müzik ve tasav-
vuf atölyesi, İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul Tosu-
noğlu tarafından açıldı.

Açılış törenine, İl Milli Eğitim Müdür Yardımcısı 
Ergin Aybar, okul yöneticileri, öğretmenler, öğren-
ciler ve veliler katıldı.

İl Milli Eğitim Müdürü Tosunoğlu, öğrenciler ve 
öğretmenlerle birlikte açılış kurdelesini kesti. Açı-
lışın ardından, Tosunoğlu atölyeyi gezerek, Okul 
Müdürü Ömer Hakyemez'den müzik ve tasavvuf 
atölyesindeki ekipmanlar hakkında bilgi aldı. Atöl-
yede Tecvidli Kur'an Kerim Okuma ve İlahi Korosu 

kurslarının yanı sıra, ritim perküsyon, bağlama, pi-
yano ve gitar kursları da açıldı.

Programda, öğrencilerden oluşan koro tasavvuf 
musikisinden eserler ve ilahiler seslendirdi.

Açılışta konuşan Tosunoğlu, Bakanlığın bu tür 
projelerle öğrenci ve öğretmenleri desteklediğini vur-
guladı. Akademik başarı hedefinin yanında, öğrenci-
lere kendilerini ifade edebilecekleri ve özgüven ka-
zanabilecekleri sosyal, kültürel ve sanatsal etkinlik-
ler sunduklarını belirtti. Müzik ve tasavvuf atölyesin-
deki etkinliklerin öğrencilere önemli katkılar sağlaya-
cağını ifade eden Tosunoğlu, öğrencilerin güzel ça-
lışmalar ortaya koyacağını temenni ederek, emeği 
geçen yönetici, öğretmen ve öğrencileri tebrik etti. 

(Pınar Okumuş)

Geçtiğimiz günlerde İstanbul'da özel bir li-
sede yaşanan saldırı sonrası bir eğitimcinin 
hayatını kaybettiği şiddet olayı, Üniversite-
mizin Güre Yerleşkesinde, eğitimciler ve öğ-
renciler tarafından kınandı.

Eğitim Fakültesi önünde düzenlenen ve 
hayatını kaybeden İbrahim Oktugan için 
saygı duruşunda bulunulması ve akabinde 
İstiklal Marşı’nın okunmasıyla başlayan tö-
rende, yaşanan şiddet olayının kınandığı bir 
bildiri dile getirildi.

Toplumda artış gösteren şiddet olayları-
nın okullarda da görülmesinin ve öğretmen-
lere yönelmesinin büyük bir üzüntü ve endi-
şe ile takip edildiğinin dile getirildiği bildiride 
şunlar yer verildi: “Öğretmen yetiştiren fakül-
tenin mensupları olarak biz eğitimciler, şid-
detin her türlüsüne karşı olduğumuzu ifade 
etmek istiyoruz… Bu elim olayda hayatını 
kaybeden meslektaşımıza rahmet, ailesine 

ve eğitim camiamıza başsağlığı diliyoruz. Yine 
görevlerini fedakârca yaparken şehit olan/edi-
len tüm öğretmenlerimizi de saygıyla anıyoruz.

Bu bağlamda şiddet açmazının ortadan kal-
dırılmasında hepimize büyük görevler düştüğü-
nün farkındayız. Toplumların yolunu aydınlatan 
ve bütün meslek elemanlarını yetiştirenler öğ-
retmenlerdir. Nitekim başöğretmenimiz Musta-
fa Kemal Atatürk’ün ‘’Milletleri kurtaranlar yal-
nız ve ancak öğretmenlerdir’’ söylemi, öğret-
menlik mesleğinin önemini tüm gerçekliği ile or-
taya koymaktadır. Bu nedenle öğretmenlerimi-
ze sıkılan kurşun ve atılan yumruk, ülkemizin ve 
milletimizin geleceğine indirilmiş bir darbedir… 
Toplumumuzda yaşanan şiddet olaylarının 
arka planı irdelenerek gerekçeleri ortaya çıka-
rılmalı ve gerekli çözümler için paydaşların iş-
birliği yapması kaçınılmazdır…” ifadeleri kulla-
nıldı. 

(Hakan Akbaş)

Bulancak Akşemsettin Mesleki ve Tek-
nik Anadolu Lisesi'nin adalet bölümü öğ-
rencileri, gelecekteki meslekleri hakkında 
bilgi edinmek amacıyla Bulancak Adliye-
si’ni ziyaret etti.

Öğretmenleri eşliğinde adliyeyi gezen 
öğrenciler, Cumhuriyet Başsavcısı Emre 
Us’u makamında ziyaret ederek adli siste-
min işleyişi ve adalet mesleği hakkında bil-
giler aldı.

Ziyaret, adalet bölümü öğrencilerinin mes-
leğe dair meraklarını gidermek ve adli siste-
min işleyişini yakından görmek amacıyla ger-
çekleşti. Öğrenciler, adliyeyi gezerek farklı bi-
rimleri ve görevlerini tanıma imkanı yakaladı.

Cumhuriyet Başsavcısı Emre Us, öğrenci-
lere adalet mesleğinin önemini ve sorumlu-
luklarını anlattı. Ayrıca, öğrencilerin sorularını 
yanıtlayarak adliyede staj yapma konusunda 
bilgilendirmede bulundu. (Hakan Akbaş)

Akademisyenlerinden,
Eğitimde Şiddete Kınama

Giresun İmam Hatip Ortaokulu'nda
Müzik ve Tasavvuf Atölyesi Açıldı

Öğrenciler, Bulancak
Adliyesi'ni Ziyaret Etti
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Son yıllarda yapay 
zekâ konusunda yapılan 
çalışmalar ve elde edilen 
başarılar sayesinde bu 
teknolojinin pek çok sek-
törde farklı uygulamaları 
hızla yaygınlaşıyor. Peki 
gelecek yıllarda, üretken 
yapay zeka karşısında 
Türkiye’yi neler bekliyor?

Üretken yapay zekâ iş 
süreçlerini otomatikleşti-
rerek verimliliği artırma-
nın yanında personelin 
daha stratejik görevlere 
odaklanmasına imkân ta-
nıyor. Ayrıca gelişmiş dil 
modelleri aracılığıyla 
doğal dilde etkileşim sağ-
lama ve karmaşık görev-
leri gerçekleştirme yete-
neği, işletmelerin müşteri 
hizmetlerinden veri anali-
zine kadar üretken yapay 
zekâyı geniş bir yelpaze-
de kullanılmasını müm-
kün kılıyor. Marmara Üni-
versitesi (MÜ) İletişim Fa-
kültesi Görsel İletişim Ta-
sarımı Anabilim Dalı Baş-

lirken, yeni becerilerin tale-
bi artabilir. Dolayısıyla, ye-
tenekli işgücü yetiştirmek 
ve mevcut çalışanları dö-
nüştürmek için eğitim ve 
yeniden eğitim önemli ola-
caktır. Ayrıca, veri gizliliği, 
etik ve yapay zeka kullanı-
mının düzenlenmesi gibi 
konularda uygun politika 
ve düzenlemelerin oluştu-
rulması gerekecektir. Tür-
kiye'nin üretken yapay 
zeka alanında sağlam bir 
altyapı oluşturması ve bu 
teknolojileri etkin bir şekil-
de kullanması, rekabet gü-
cünü artırabilir ve ekono-
mik kalkınmayı hızlandıra-
bilir. Ancak bu süreçte dik-
katli bir şekilde yönetilmesi 
gereken birçok zorluk ve fır-
sat bulunmaktadır.”

“Üretken yapay zeka-
nın kötüye kullanımı ön-
lenmelidir”

Üretken yapay zekanın 
oluşturacağı olumsuz dav-
ranışlar ve bunlar karşısın-
da alınacak önlemleri sıra-
layan Kırık, konuşmasına 
şu şekilde devam etti: 
“Üretken yapay zeka tek-
nolojisinin olası olumsuz et-
kileri, işgücü yapısındaki 
değişimler, iş kayıpları ve 
yanlış üretim gibi durumla-
rı içerir. Bu teknoloji, bazı 
geleneksel işlerin otoma-
tikleştirilmesi veya makine 
tarafından yapılabilir hale 
gelmesiyle birlikte belirli 
sektörlerde işsizlik artışına 
neden olabilir. Ayrıca, üret-
ken yapay zeka sistemleri-
nin yanlış veya hatalı üre-
timler yapma potansiyeli 

kanı Prof. Dr. Ali Murat 
Kırık, üretken yapay zeka 
ile ilgili merak edilenleri 
Elips Haber’den Şevval 
Dalgıç’a konuştu.

Üretken yapay zekanın 
çalışma biçiminden bahse-
den Kırık, “Üretken yapay 
zeka, genellikle insan yara-
tıcılığını taklit eden veya ge-
nişleten sistemlerdir. Bu sis-
temler, genellikle büyük 
miktarda veri toplar ve ana-
liz eder, ardından bu verile-
ri kullanarak öğrenme al-
goritmalarıyla eğitilir. Örne-
ğin, bir metin üretme mo-
deli, geniş bir metin veri 
seti üzerinde eğitilerek yeni 
metinler oluşturabilir. Eği-
timden sonra, model yeni 
içerikler üretir ve bu içerik-
ler genellikle insanlar veya 
belirlenen kalite kriterleri ta-
rafından değerlendirilir. De-
ğerlendirme sonucunda, 
geri bildirimler kullanılarak 
modelin iyileştirilmesi ve 
daha iyi içerikler üretilmesi 
sağlanır. Bu süreç, resim-

bulunmaktadır, bu da kalite 
ve güvenlik endişelerini be-
raberinde getirebilir. Örne-
ğin, sahte içeriklerin üretil-
mesi veya yanıltıcı bilgile-
rin yayılması gibi sorunlar 
ortaya çıkabilir. Bu olum-
suz etkileri önlemek ve 
riskleri azaltmak için çeşitli 
önlemler alınabilir. Önce-
likle, eğitim ve yeniden eği-
tim programları düzenle-
nerek insanların yeni tek-
nolojilere uyum sağlaması 
ve yeni beceriler kazanma-
sı teşvik edilmelidir. Yine, 
etik kurallar ve düzenleme-
ler oluşturularak üretken 
yapay zeka sistemlerinin 
etik kullanımı teşvik edil-
meli ve kötüye kullanımı ön-
lenmelidir. Veri güvenliği 
ve gizliliği ön planda tutul-
malı, hassas verilerin ko-
runması ve gizliliğinin sağ-
lanması için gerekli tedbir-
ler alınmalıdır. Bununla bir-
likte, toplumsal katılım ve 
şeffaflık da önemlidir; üret-
ken yapay zeka teknoloji-
lerinin geliştirilmesi ve kul-
lanımı sürecinde toplumun 
ve paydaşların katılımı sağ-
lanmalı ve süreçler şeffaf 
bir şekilde yönetilmelidir. 
Bu ön lem ler, üret ken 
yapay zeka teknolojisinin 
olası olumsuz etkilerini 
azaltmaya ve toplumun bu 
teknolojilere daha güvenli 
bir şekilde adapte olması-
na yardımcı olabilir. Ancak, 
bu süreçlerin etkin bir şe-
kilde uygulanması ve sü-
rekli olarak gözden geçiril-
mesi önemlidir” dedi. 

(Elips Haber)

ler, müzikler, yazılar gibi çe-
şitli yaratıcı alanlarda kul-
lanılabilir ve sürekli olarak 
geliştirilmektedir” ifadeleri-
ni kullandı.

“Türkiye sağlam bir alt-
yapı oluşturmalı”

Kırık, yapay zeka karşı-
sında Türkiye’yi bekleyen 
gelişmeler hakkında ise 
şunları söyledi: “Üretken 
yapay zeka, Türkiye için bir-
çok fırsat ve zorlukları be-
raberinde getiriyor. Önce-
likle, üretken yapay zeka 
teknolojileri, sanat, tasa-
rım, müzik, yazılım ve 
diğer yaratıcı endüstriler-
de önemli yenilikler ve ve-
rimlilik artışı sağlayabilir. 
Yaratıcı sektörlerin büyü-
mesi ve uluslararası reka-
bet gücünün artması muh-
temeldir. Ancak, bu tekno-
lojilerin yaygınlaşmasıyla 
birlikte, işgücü yapısında 
ve istihdam modelinde de-
ğişimler yaşanabilir. Bazı 
geleneksel işler otomatik-
leştirilebilir veya değişebi-

Sabri YÜCEL
0532 062 89 28

Emek Partisi Giresun İl Temsilcisi Halit Keskin, Fi-
listin Nakba Günü nedeniyle yaptığı açıklamayla Filis-
tin’e destek çağrısında bulundu.

Emek Partisi Giresun İl Temsilcisi Halit Keskin yap-
tığı açıklamada Nakba Günü hakkında bilgi vererek, 
“Filistin halkı için felaket 15 Mayıs 1948 yılında başla-
dı. 14 Mayıs 1948 yılında Filistin topraklarında kuru-
lan Siyonist İsrail devleti, 15 Mayıs’ta 750 bin Filistinli-
yi sürgün ederek emperyalistlerin de desteğiyle Filis-
tin topraklarının yüzde 78’ini işgal etti. Filistinliler 15 
Mayıs’ı büyük felaket anlamına gelen Nakba Günü 
ilan etti. O günden bugüne İsrail’in işgali, katliamı 
devam etti. Katliamlar, soykırıma dönüştü. Bugün Fi-
listin topraklarının yüzde 90’ı işgal altında” ifadelerini 
kullandı.

Filistin’in yanındayız
Keskin yaptığı açıklamada tarihsel olarak da Filis-

tin halkının yanında yer aldıklarını belirterek, “Emek 
Partisi olarak “Denizlerin yolunda Filistin halkının ya-
nındayız” şiarımızla emperyalistlerin Ortadoğu’daki iş-
gallerine, halkları birbirine düşman etmesine karşı mü-
cadelemiz devam edecek. Nasıl ki Deniz Gezmiş ve 
arkadaşları İsrail’in Filistin halkına yaptığı zulmüne 
karşı Filistin halkının saflarında savaştılarsa bugün de 
Emek Partisi olarak Filistin halkının yanındayız.

Yedi aydır süren Gazze halkına yönelik soykırım 
saldırılarında binlerce çocuk, kadın, yaşlı, genç Filis-
tinli öldü. Binlercesi yaralandı. Gözümüzün önünde 
yaşanan soykırımda iktidar timsah gözyaşlarıyla 
İsrail’le ekonomik, siyasi, askeri ilişkilerini sürdürerek 
Filistin halkının katledilmesinden de sorumludur. Bu 
nedenle Türkiye’nin atacağı ilk adım İsrail’le askeri, si-
yasi, ekonomik ilişkiyi kesmektir ve Filistin halkına des-
tek olmaktır. Sonra da uluslararası yaptırım için çaba 
harcamasıdır. Ne yazık ki iktidar İsrail devletiyle her 
türlü ilişkisini sürdürmektedir” şeklinde konuştu.

Soykırım durdurulmalıdır
İsrail’in emperyalistlerin desteğiyle felaket günü-

nün devam ettiğini belirten Keskin, “İsrail’in destekçisi 
başta ABD olmak üzere AB ve bölgenin gerici iktidar-
ları Filistin halkının katledilmesinden sorumlular. 
Başta ABD emperyalistlerinin desteğiyle 76 yıldır Fi-
listin halkı Nakba’yı yaşıyor. Bugün İsrail’in Gazze iş-
galinde katliamlar soykırım seviyesinde devam edi-
yor. Filistin halkının yanında uluslararası dayanışma-
yı büyütmek zorundayız. İsrail’le siyasi, ekonomik, as-
keri anlaşmalar iptal edilmelidir. İsrail, işgal ettiği top-
raklardan çekilmeden; demokratik, laik Filistin kurul-
madan mücadele bitmeyecektir.

Filistin halkının sürgününün başlangıcı olan 15 
Mayıs Nakba Günü nedeniyle Emek Partisi olarak tek 
adam yönetiminin İsrail’e karşı tavır almamasını kına-
dığımızı bir kez daha vurguluyoruz. Filistin halkının ya-
nında savaşan Deniz Gezmiş ve arkadaşların safın-
da; Filistin halkının yanında olduğumuzu da haykırı-
yoruz” ifadelerini kullandı. (Pınar Okumuş)

Enerji Piyasası Dü-
zenleme Kurumu’nun 
(EPDK) kararıyla akar-
yakıt ürünlerinde tek fiyat 
uygulaması yarın itiba-

oktan benzin ve dizel, ultra 
force, power, fuelsave, 
VMax, VPro" gibi ifadeler-
le farklı fiyatlarla ürün satı-
şı yapılamayacak.

EPDK açıklamasında, 
dağıtıcı lisansı sahipleri-
nin farklılaştırılmış akar-
yakıt satışına devam ede-
bileceği ancak bu özellik-
lerin fiyatı değiştirmeyece-
ği belirtildi. Tüketiciler için 
belirsizliklerin önüne ge-
çilmesi ve dağıtıcı ile bayi-
lerin operasyonlarının ko-
laylaştırılmasının hedef-
lendiği belirtildi.

Açıklamada, "Türki-
ye'de yaklaşık 13 bin bayi 
ile tüketicilerin akaryakıt ih-
tiyaçları en yüksek hizmet 
ve kalite standartlarıyla 
karşılanmaktadır. Akarya-
kıt Kalite İzleme Sistemi 
ile bayilerde ve Depo 
Akaryakıt Kalite İzleme 
Sistemi ile dolum terminal-
lerinde kalite izlemesi ara-
lıksız olarak sürdürülmek-

rıyla başlıyor. Türkiye ge-
nelinde 13 bin akaryakıt ba-
yisinde fiyatlar güncelle-
necek.

EPDK’nin ka ra rı na 

tedir." denildi.
EPDK, dağıtıcı lisansı 

sahiplerinin yüzde 0,5'i 
geçmemek kaydıyla akar-
yakıtların özelliklerini iyi-
leştirmeye yönelik katkı 
maddelerini ürüne ekleye-
bileceğini, ancak bu işlem 
için gerekli izinlerin alın-
masında değişiklik yapıl-
madığını belirtti.

"Maliyet Düşecek”
Petrol Ürünleri İşve-

renler Sendikası (PÜİS) 
Genel Başkanı İmran Oku-
muş, EPDK’nin kararının 
akaryakıt istasyonlarının fi-
nansman maliyet lerini 
azaltacağını ifade etti. 
Okumuş, "Bayiler, katkılı 
ya da katkısız sattığı her 
litre akaryakıttan zarar edi-
yor. Bayilerin kar payları-
nın artırılmasına ilişkin ta-
lebimizi devletimizin her 
kademesine ilettik ve sü-
reci yakından takip ediyo-
ruz" şeklinde konuştu.

(Sabri Yücel)

göre, yarından itibaren 
akaryakıt istasyonlarında 
satılan aynı tür akaryakıt 
için fiyat farkı uygulanma-
yacak. Bu kapsamda, "95 

EMEP, “Filistin'de
Soykırım Durdurulmalı”

Yapay Zeka Karşısında Türkiye'yi Neler Bekliyor?

Tek Fiyat Uygulaması Başlıyor
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İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem İmamoğlu'ndan 
Görele Belediyesi’ne halka hiz-
met için yeni araç desteği yaptı.

Görele Belediyesi hizmetlerin-
de kullanılmak için ilçeye gönderi-
len çöp ve hafriyat kamyonu Cum-
huriyet Meydanı'nda vatandaşla-
ra sergilendi.

Belediye Başkanı Hasbi Dede, 
desteklerinden dolayı İstanbul Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Ekrem 

İmamoğlu'na teşekkür ederek, Gö-
rele'nin çehresini değiştirmeye 
hazır olduklarını kaydetti.

Görele'nin istediği hizmetleri ala-
cağını ifade eden Belediye Başkanı 
Hasbi Dede, şunları aktardı:

"İlçemize daha iyi hizmet vere-
bilmek için İstanbul'da gerçekleştir-
diğimiz görüşmeler sonucunda 
İstanbul Büyükşehir Belediye Baş-
kanımız Sayın Ekrem İmamoğ-
lu'nun destekleriyle ilçemize kazan-

dırdığımız yeni araçlarımız artık 
hizmet için hazır! Cumhuriyet Mey-
danı'nda sergilenen 2021 model 
Mercedes-Benz Actros 1832 Oto-
matik Vites Çöp Kamyonu ile 
2013 model Mercedes-Benz Axor 
3029 Hafriyat kamyonu ile daha 
temiz bir Görele için çalışmaya 
devam edeceğiz. İlçemize hayırlı 
olsun" ifadelerini kullandı. 

(Sabri Yücel)

imkânı buldular.
Etkinlik stantlarında, katılımcı-

ların aktif olarak yer aldığı çeşitli 
aktiviteler gerçekleştirildi. Kitap 
ayracı yapımı, çiçek dikimi, bon-
cuk kolye yapımı ve maske yapı-
mı gibi etkinlikler, katılımcıların 
hem eğlenceli vakit geçirmesini 
sağladı hem de el becerilerini ge-
liştirmelerine katkıda bulundu. Bu 
etkinlikler, engelli bireylerin yara-
tıcı yönlerini ortaya koyarken, ka-

taylı bilgiler aldı.
Daha sonra sınıf ziyaret-

lerine geçen Vali Serdengeç-
ti, öğrencilerin bireysel eğitim 
faaliyetlerine katılarak öğren-
cilerin gelişimini ve uygula-
nan özel eğitim metotlarını ye-
rinde inceledi.

Vali Serdengeçti, öğrenci-
lere yönelik verilen özel eği-
timlerin uygulamaları hakkın-
da öğretmenlerden bilgi alır-
ken, öğrencilerle de yakın-
dan ilgilendi.

Vali Serdengeçti, öğret-
menler odasında öğretmen-
lerle bir araya gelerek eğitim 
öğretim faaliyetleri üzerine 
sohbet ve istişarede bulundu. 
Vali Serdengeçti, öğretmen-
lerle yürütülen çalışmalar hak-
kında görüş ve önerilerini pay-
laşırken, öğretmenlerin sabır 
ve hoşgörüsünü vurguladı.

Akabinde Engelliler Haf-

tılımcıların da bu süreçte keyifli 
anlar yaşamasına neden oldu.

Etkinliklere katılarak destek 
veren Vali Mehmet Fatih Serden-
geçti, program boyunca engelli bi-
reyler ve aileleriyle yakından ilgi-
lendi. Velilerden, öğrencilerin eği-
tim ve gelişim süreçleri hakkında 
bilgiler alırken, istek ve önerilerini 
de dinledi.

Engelliler Haftası etkinlikleri-
nin, toplumsal farkındalığı artırma-

tası kapsamında düzenle-
nen programın ilk bölümün-
de, çeşitli el sanatları ürünle-
rinin sergilendiği stantlar ge-
zildi. El sanatları, dikiş nakış, 
seramik ve yiyecek içecek 
ürün le ri nin sergi lendiği 
stantlar büyük ilgi gördü. Ay-
rıca, görsel sanatlar ürünleri-
nin yer aldığı sergi, ziyaretçi-
lerden tam not aldı. Sergi bo-
yunca, engelli bireylerin ye-
teneklerini sergileyen birbi-
rinden değerli eserler, katı-
lımcıların beğenisine takdim 
edildi.

Programın devamında, 
Empati Parkuru kapsamında 
düzenlenen görme engelli ve 
bedensel engelli parkurları, 
katılımcılara empati kurma 
fırsatı sundu. Katılımcılar, bu 
parkurlarda engelli bireylerin 
günlük yaşamda karşılaştık-
ları zorlukları deneyimleme 

da büyük bir öneme sahip olduğu-
nu vurgulayan Vali Serdengeçti, en-
gelli bireylerin her zaman yanların-
da olduklarını belirtti. Ayrıca, bu tür 
etkinliklerin toplumun her kesimin-
de farkındalık yaratması açısından 
son derece önemli olduğunu söyle-
di.

Program, katılımcıların memnu-
niyeti ve etkinliklerin başarıyla ta-
mamlanmasıyla bitti. 

(Pınar Okumuş)

Vali Mehmet Fatih Ser-
dengeçti, Engelliler Haftası 
kapsamında, engelli vatan-
daşlarımızın güçlü yanları-
nı ve topluma kattıkları de-
ğerleri vurgulamak adına 
düzenlenen etkinliklere ka-
tıldı.

Giresun Özel Eğitim 
İlkokulu, Ortaokulu, Meslek 
Okulu ile Giresun Özel Eği-
tim Uygulama Okulu I. ve II. 
Kademe tarafından düzen-
lenen etkinlikler, büyük bir 
coşkuyla düzenlendi.

Giresun Özel Eğitim 
Meslek Okulunda gerçek-
leştirilen etkinlikten önce 
Vali Serdengeçti, okulun 
idari birimlerini ziyaret ede-
rek, okulun genel durumu 
ve eğitim kalitesi hakkında 
İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğ-
rul Tosunoğlu ve Okul Mü-
dürü Olgun Aldemir’den de-

Giresun İl Özel İdaresi Genel Sekreteri Tolga 
Erener ve Orman Bölge Müdür Yardımcısı İbrahim 
Ethem Gürsoy, Giresun ile Şebinkarahisar’ı birbiri-
ne bağlayan eski vilayet yolunda incelemeler ger-
çekleştirdi.

Erener ve beraberindeki heyet, Giresun ile Şe-
binkarahisar’ı birbirine bağlayan yayla yolunda de-
taylı incelemeler yaptı. Şehitler Geçidi'nde gerçek-
leştirilen bu incelemelerde, yol güzergahında yapı-

lacak ortak çalışmalar değerlendirildi.
Erener, sosyal medya hesabından yaptığı açıkla-

mada, yayla yolu güzergahında planlanan çalışmalar 
hakkında istişare ettiklerini kaydetti.

Ayrıca, 18. yüzyılda kervanlara saldırılar sonucu 
vefat eden "Yol Şehitleri"ne ait olduğu söylenen me-
zarlık alanının etrafının duvarla çevrileceği, bölgede 
çeşme, namazgah ve anıt kitabe inşası yapılacağı ak-
tardı. (Hakan Akbaş)

Serdengeçti, Özel Çocuklarla Buluştu

İstanbul’dan Görele’ye Destek!

Giresun - Şebinkarahisar
Eski Yolda İnceleme
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Giresun’da '14 Mayıs Bilim-
sel Eczacılık Günü' törenle kut-
landı. Atatürk Meydanı’nda dü-

Odası Başkanı Çağrı Unat, 
basın bildirisinde, sosyal gü-
venlik açıklarını kapatmak 
ve enflasyon hedeflerini tut-
turmak için toplum sağlığını 
olumsuz etkileyecek hiçbir ta-
sarruf tedbirinin alınmaması 
gerektiğini vurguladı. “Ecza-
cılar sağlık sisteminin en ha-
yati can damarlarından biri-
dir” ifadelerini kullandı.

“İlaçlara Erişim Sağlan-
malıdır”

Unat, ilaç farkının 2024 yı-
lında daha da artacağını ve 
ilaca erişim sorunlarının olu-
şabileceğini belirtti. “Yarım 
kalan tedaviler yeni kompli-

zenlenen törene 42. Bölge Giresun 
Eczacı Odası Başkanı Çağrı Unat, Gi-
resun Milletvekili Elvan Işık Gezmiş 

kasyonlara yol açar, bu da 
hasta güvenliğini ve sağlık 
bütçelerini tehdit eder. Bu ne-
denle hastaların tedavileri 
için ihtiyaç duydukları ilaçlara 
erişimi sağlanmalıdır,” diye 
konuştu. Sağlık bütçesinde 
ilaca daha fazla pay ayrılma-
sı gerektiğini vurguladı.

Yeni Mezunlar İçin İstih-
dam Politikaları

Unat, yeni mezun eczacı-
lar için istihdam politikaları-
nın hayata geçirilmesi gerek-
tiğini belirterek, “Kamu kuru-
luşlarında, özel hastanelerde 
ve devlet hastanelerinde, ilaç 
sanayinde daha fazla eczacı 

ve eczacılar katıldı. Törende, 
Atatürk Anıtı'na çelenk sunuldu.

42. Bölge Giresun Eczacı 

istihdam edilmelidir. Eczacı-
ların daha etkin hizmet ver-
mesi sağlanmalıdır” şeklin-
de konuştu.

Bu yılki Eczacılık Haftası 
temasının “Eczacı Varsa 
Hayat Var” olduğunu kayde-
den Unat, eczacıların özenli 
çalışmaları sayesinde mil-
yonlarca hastanın sağlığının 
korunduğunu ve yaşam kali-
tesinin arttığını ifade etti. Ec-
zacıların, ilaca ve sağlığa 
ilişkin diğer ürünlere erişim-
de güvenin simgesi olduğu-
nu kaydetti.

(Sabri Yücel)

Afyonkarahisar Belediye 
Başkanı Burcu Köksal’ın göç-
men evliliklerinde nikah üc-
retini 25 kat artırma kararı, 
göçmen kadınların yaşadığı 
zorluklara yönelik eleştirileri 
beraberinde getirdi.

Afyonkarahisar Belediye 
Başkanı Burcu Köksal, bele-
diye meclisi toplantısında 
göçmenler evlilikleri için 
nikah ücretinin 25 kat artırıl-
dığını, 400 TL'lik ücretin göç-
menler için 10 bin TL olduğu-
nu açıkladı. Göçmen kadın-
ların yaşadığı zorlukları an-
latan ve şeffaf bir göçmen po-
litikasının gerekliliğine vurgu 
yapan Göçmen Kadınlar An-
latıyor Platformu Koordina-
törü Şenol Bali, konuyla ilgili 
olarak Elips Haber’den Betül 
Vural’a konuştu. Bali, “Göç-
menlere dönük politika bir 
hastalığa evrilecek düzeye 
geldi. Sağından soluna 
kadar birçok parti ve siyasi 
aktörde bu akıl tutulması ya-
şanıyor” ifadelerini kullandı.

“Türkiye’nin göçmen poli-
tikası olmalı”

Türkiye’nin bir ‘transit nok-
tası’ olduğunu belirten Bali, 
“Türkiye, Orta Doğu’dan, Af-
r i k a ’ d a n  h a t t a  U z a k  
Doğu’dan birçok göçmenin 
ya hedef ülkesi ya da transit 
ülkesi konumunda. Dolayı-
sıyla tarihsel boyutu da olan 
bu göç olgusuna karşı ülke-
nin bir politikası olmalı. Böyle 
bir politika olmayışına itiraz 
ediyoruz. Şeffaf, denetlene-
bilir, herkesin bu konuya in-
sanca bakabileceği bir politi-
ka belirlenmeli. Böyle bir po-

litika olmayınca insanlarda ha-
liyle göçmenlere karşı kaygı 
oluşabiliyor” şeklinde konuş-
tu.

Göçmenlerin çalışma ko-
şullarına değinen Bali, “Göç-
menler ucuz iş gücüyle, ağır 
tekstil-sanayi-tarım-inşaat iş-
çiliği gibi alanlarda çalışıyor-
lar. Nerede yaşanılmayacak 
koşullar varsa, göçmenler o 
koşullarda yaşıyor. Hem bu in-
sanlara böyle bir yaşamı reva 
görüyoruz, hem de onları nef-
ret öznesi haline getiriyoruz” 
dedi.

“Göçmen kadınlar iş haya-
tına adapte olamıyor”

Göçmenler eğitimden sağ-
lığa, istihdamdan entegrasyo-
na kadar birçok alanda sorun-
larla karşılaşırken, bu sorun-
ların kadınlar için çok daha 
derin bir hal aldığını söyleyen 
Bali, “Göçmen kadınlar iş ha-
yatına kolay adapte olamıyor, 
toplumsal yaşama çok kolay 
entegre olamıyorlar. Evin sı-
nırlarında, tanıdığı bildiği, 
aynı dili konuştuğu insanlarla 
sınırlı bir yaşamları oluyor. 
Yerel halkla, göçmen kadınlar 
arasındaki toplumsal yarık ola-
bildiğince açılıyor. Birer gölge 
gibi yaşıyorlar. Bu iki topluluk 
arasındaki etkileşim sorunu, 
empati duygusunun gelişme-
sini zorlaştırıyor” dedi.

Göçmen kadınların iş ha-
yatında güvencesiz koşullar-
da çalıştığını vurgulayan Bali, 
“Çoğu çalışamıyor zaten. Ge-
nelde evlerinde çocuklarına 
bakmak zorunda bırakılıyor. 
Bu onların yaşadığı uyum 
problemlerini çok daha uzun 

vadeye taşıyor. Bu sorunlar 
arasında psikolojik sorunlar 
da var” ifadelerini kullandı.

“Akıldan ve vicdandan 
yoksun bir karar”

Afyonkarahisar’da göç-
menler için nikah ücretinin 
artırılması kararının kadın 
göçmenleri hukuki açıdan 
savunmasız bırakacağının 
altını çizen Bali, şu ifadeleri 
kullandı: “Bu karar, haliha-
zırda geleneksel bir arka 
planı olan çok eşliliği meşru 
hale getirecek. Bu evlilikler-
den doğan çocukların yarın 
sağlıktan eğitime kadar bir-
çok ihtiyacı olacak ve bu ihti-
yaçlar resmi nikah olmadığı 
için sekteye uğrayacak. 
Nikah ücretlerini artırmak bir 
çözüm değil. Kadınları hu-
kuki olarak savunmasız bı-
rakmak ya da erkeğin insafı-
na terk etmek gerçekten bir 
akıl tutulması. Bundan vaz-
geçilmesi lazım. ‘Varlığı’ için 
sürekli olarak bir ‘öteki’ edin-
me ihtiyacı bu. Göçmenleri 
daha fazla ‘döverek’ demok-
rat da olunmaz, vatanperver 
de. Bu akıldan ve vicdandan 
yoksun, günübirlik, o anın si-
yasetini kotaran, o yerin si-
yasi ihtiyaçlarına ‘cevap’ 
olmak için yapılan şeyler” 
dedi.

Bali, “Göçmenlere dönük 
politika bir hastalığa evri-
lecek düzeye geldi. Sağın-
dan soluna kadar birçok 
parti ve siyasi aktörde bu 
akıl tutulması yaşanıyor. 
Bun dan vaz ge çi l me si  
lazım” diyerek sözlerini bitir-
di. (Elips Haber)

Vali Mehmet Fatih Serdengeçti, İçişleri Ba-
kanı Sayın Ali Yerlikaya’nın başkanlığında, 
video konferans yöntemiyle gerçekleştirilen gü-
venlik toplantısına katıldı.

81 il Valisinin yanı sıra İl Emniyet Müdürleri 
ve İl Jandarma Komutanlarının da katılımıyla 
video konferans yöntemiyle gerçekleştirilen top-

lantıya; Vali Mehmet Fatih Serdengeçti, İl Emniyet Mü-
dürü Recep Güzelyazıcı ve İl Jandarma Komutanı J. Kı-
demli Albay Özgür Özer katıldı.

Vali Serdengeçti, toplantıyla ilgili olarak “İçişleri Ba-
kanımız Sn. Ali Yerlikaya başkanlığında düzenlenen 
Güvenlik Toplantısına video konferans sistemi üzerin-
den katıldık” ifadelerini kullandı. (Hakan Akbaş)

“Sağlıktan Tasarruf Olmaz”

Vali Serdengeçti, VKS Üzerinden
Gerçekleştirilen Güvenlik

Toplantısına Katıldı

Göçmen Kadınlar İmam Nikahı
Ve Çok Eşliliğe Mecbur Bırakılıyor!
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Giresunspor seçimli olağa-
nüstü genel kurulunda seçime tek 
listeyle giren Emin Ertuğral baş-
kan seçildi.

Kongreye genel kurul üyeleri 
düşük katılım gösterirken, oy kul-
lanma hakkı olan 421 delegeden 
89’u oylamaya katıldı. Oylama so-
nucunda Eltuğral, 83 oy alırken, 6 
oy geçersiz olarak kayıtlara geçti.

Önceki dönem kulüp başkanı 
Nahid Yamak ve yönetimi, mali ve 
idari açıdan ibra edilirken, kulü-

bün toplam borcu 403 milyon 92 bin 750 
lira olarak açıklandı.

Giresunspor’da başkanlığı devreden 
Nahid Yamak yaptığı konuşmada, “Ön-
celikle Giresunspor sevenlerini mutlu 
sona ulaştıramadığımız için ve yaşanan 
küme düşmelerin acılarını onlara yaşat-
tığımız için başta ben ve yönetim kuru-
lum olarak özür dileriz. Yeni başkana 
şimdiden başarılar diliyorum. Ben, 40 se-
nedir Giresunspor'un içindeyim ve öm-
rümün sonuna kadar Giresunspor des-
tekçisi olacağım benim hakkım helal 

bulunduğunuz için teşek-
kür ediyorum. Olağanüstü 
Genel Kurulumuzu ger-
çekleştirdik. Katılan herke-
se teşekkür ediyoruz. Önü-
müzde zorlu bir süreç var. 
Bir virajın üzerindeyiz. 
İnşallah kulübün eski ba-
şarılı günlerine döndürme-
yi başaracağız. Elimizden 
gelen bütün mücadeleyi ve-
receğiz. Hedefimiz önce-
likle takımı burada tutmak 
ve tahtayı açmak. Ciddi 
miktarda borcumuz var. Bu 
borçlar kongrede ifade 
edildi. Bunların üstesinden 
gelmek için arkadaşları-
mızla beraber çalışacağız. 
Arkadaşlarıma benimle bir-
likte oldukları için teşekkür 
ediyorum. Bu zor görevi bi-
lerek aldık ama başaraca-
ğız” ifadelerini kullandı.

 (Sabri Yücel)

olsun sizlerde hakkınızı helal edin” 
dedi.

Yeni başkan seçilen Emin Eltuğ-
ral’ın yönetim kurulu, Bülent Erol, 
Cihan Demir, Fatih Sakal, Gökhan 
Kahveci, Hakan Parlakoğlu, Halil 
Taşhan, İbrahim Güler, Mehmet 
Yiğit, Mustafa Uzun, Naim Demir, 
Osmal Topal, Önder Söğünmez, 
Salih Özkan, Tüncer Çimenli, Zeki 
Bodur isimlerinden oluştu.

Yeni Başkan Eltuğral, yaptığı ilk 
açıklamasında, “Hepinize burada 

NBA’da Houston Rockets forması giyen Giresunlu yıl-
dız basketbolcu Alperen Şengün, sağlık durumunun her 
geçen gün iyileştiğini aktardı.

Alperen yaptığı açıklamada, "Bu yaz benim yazım 
olacak. Her sabah erkenden kalkıp sıkı çalışacağım. 
Çok çalışırsak çok iyi bir takımımız olduğunu düşünüyo-
rum. Fiziğimiz iyi durumda olmalı çünkü önümüzdeki 
sezon mayıs ve hazirana kadar oynamak istiyoruz. Ge-
lecek sezon bizim için büyük bir sezon olmak zorunda. 
Mentalimi değiştirdim ve seneye hiç olmadığım kadar 
güçlü döneceğim" ifadelerini kullandı.

TÜM DÜNYANIN DİKKATİNİ ÇEKTİ
Bu sezon performansıyla NBA'de fırtına estiren Alpe-

ren Şengün, Houston Rockets'ın vazgeçilmez isimlerin-
den biri oldu. All-Star yarışında iddialı olan Alperen, takı-
mının derecesi sebebiyle seçilemedi. Ancak, NBA'de 
"En Çok Gelişme Gösteren Oyuncu Ödülü"ne aday gös-
terilen 21 yaşındaki pivot, 92 puanla 3. sırada yer aldı. 

(Haber Merkezi)

Yeni Başkan Emin Ertuğral: “Önümüzde Zorlu
Bir Süreç Var”

Güncel Borç: 403 Milyon Lira
Giresunspor'da 

olağanüstü 
genel kurul baş-

ladı ve mali 
tablo açıklandı. 
Yeşil beyazlı ku-
lübün güncel bor-
cunun 403 mil-

yon 92 bin lira ol-
duğu belirtildi. 
(Hakan Akbaş)

Alperen Şengün’den İddialı Sözler:

“Seneye Hiç
Olmadığım

Kadar Güçlü
Döneceğim”


